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Abstract (en)
The invention resides in the fact that, in each transmitter 2 associated with a detector 1, the alarm signal is transmitted a first time without delay, via
the connection 20, then a second time after a certain delay of a variable duration via the delay line 4. The delay depends on the relevant transmitter.
Thus, when an alarm signal appears simultaneously in a number of detectors-transmitters, it is transmitted at different instants. The invention is
applicable to security systems. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention réside dans le fait que, dans chaque émetteur 2 associé à un détecteur 1, le signal d'alarme est transmis une première fois sans
retard, par la liaison 20, puis une deuxième fois après un certain retard d'une durée variable par la ligne à retard 4. Le retard dépend de l'émetteur
considéré. Ainsi,lorsqu'un signal d'alarme apparaît simultanément dans plusieurs détecteurs/émetteurs, il est transmis à des instants différents.
L'invention est applicable aux systèmes de sécurité.
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